



09 - 19 February 2006

2006

eFM
European Film Market

Allgemeine Informationen

Der Zugang zum EFM ist nur dem akkreditierten Fachpublikum der Internationalen Filmfestspiele Berlin gestattet.

Der Zugang zu den EFM-Screenings ist nur mit einem Market Badge zum Preis von € 300,00 möglich.

Stände

Die Preise gestalten sich je nach Größe und Ausstattung. Die Mindestgröße eines Standes beträgt 9 m².

Einzelstand

Miete pro Quadratmeter € 420,00

Gemeinschaftsstand

Miete pro Quadratmeter € 390,00

Free Market Badges:

- bis 15 m²: 2 free Market Badges
- 16–25 m²: 4 free Market Badges
- ab 26 m²: nach Absprache

Sind mehrere Firmen an einem Stand vertreten, so erhöht sich die Miete um € 250,00 pro Firma.

Alle Stände müssen am Vorabend vor Festivalbeginn aufgebaut und dürfen frühestens am 17. Februar 2006 ab 20:00 Uhr abgebaut werden.

Bestellungen im Bereich der Stände müssen bis zum 28. Oktober 2005 eingehen. Später eingehende Bestellungen werden nur berücksichtigt, sofern noch Plätze frei sind.

Mit Erhalt der Bestätigung sind 30 % der Standmiete anzuzahlen. Der Restbetrag muss bis 20. Januar 2006 bezahlt werden. Bei Stornierungen nach dem 01. Dezember 2005 wird die Anzahlung nicht erstattet.

Alle Preise zzgl. gesetzlicher MwSt. von z. Zt. 7 %

General Information

Entrance to the EFM will only be permitted to accredited trade professionals of the Berlin International Film Festival. Entrance to the EFM screenings is only possible with a Market Badge which can be obtained for € 300.00.

Stands

The costs are based on stand size and equipment rental. The minimum size of a stand is 9 sqm.

Individual Stand

Rental fee per square meter € 420.00

Umbrella Stand

Rental fee per square meter € 390.00

Free Market Badges:

- up to 15 sqm: 2 free Market Badges
- 16–25 sqm: 4 free Market Badges
- as of 26 sqm: to be discussed

If more than one company share a booth, the rent will increase by € 250.00 per company.

All stands must be installed the evening before the Festival opening and must not be dismantled before February 17, 2006, 8 pm.

The deadline for orders is October 28, 2005. Orders received after the deadline will only be considered, if space is still available.

With receipt of the confirmation an advance payment of 30 % of the rent is due. The balance must be paid by January 20, 2006. If an order is cancelled after December 01, 2005, the advance payment will not be refunded.

All prices plus VAT, currently 7 %

Technische Ausstattung

Telefon/Fax

Telefon- und Faxgeräte können direkt mit der Standreservierung bestellt werden.

Telefon-Anschluss mit Gerät € 160,00

Fax-Anschluss mit Gerät € 260,00

Video/DVD-Recorder

Für die Stände können Monitore und Video/DVD-Recorder angemietet werden. Der Preis für Monitor, Video/DVD-Recorder und Kopfhörer beträgt € 1.000,00 für die Dauer des Festivals. Die Benutzung ist nur mit Kopfhörern gestattet.

Bitte richten Sie Ihre Bestellung direkt an den EFM und vergessen Sie nicht, Norm und System anzugeben.

Computer

Wir bieten Computer und Internetzugänge zur Miete an. Alle Leistungen umfassen Installation und Unterstützung der Benutzer durch unsere freundlichen und qualifizierten IT-Mitarbeiter während der gesamten Dauer des EFM. Die Leistungen werden am ersten Tag des EFM bereitgestellt und am letzten Tag abgebaut. Sie finden alle Einzelheiten auf dem Bestellschein.

Erweiterte Serviceleistungen und Beratung sind in jedem Umfang möglich, bitte wenden Sie sich mit Ihren Fragen per E-Mail an: tech-efm@berlinale.de.

Bei Bestellungen oder Stornierungen nach dem 06. Januar 2006 wird eine Gebühr von 10 % des entsprechenden Mietpreises erhoben.

Die Haftung des Festivals tritt grundsätzlich nur ein, wenn ein Einbruchdiebstahl vorliegt und nachgewiesen werden kann, dass der Standmieter alle angemessenen Sicherheitsmaßnahmen ergriffen hat, die Gegenstände zu schützen.

Vorführungen im European Film Market

Filme (35 und 16 mm)	
im Kino pro Stunde	€ 190,00
im Studio pro Stunde	€ 160,00

Videokassetten/DVDs	
pro angefangene Stunde	€ 120,00

Alle Preise zzgl. gesetzlicher MwSt. von z. Zt. 7 %

Werbemöglichkeiten

Werbemöglichkeiten im Martin-Gropius-Bau, im EFM-Katalog und in den EFM-Kinos siehe Allgemeine Teilnehmerrichtlinien, Punkt 10 oder kontaktieren Sie Nick Roddick unter: efmcatalogue@dsl.pipex.com

Werbemöglichkeiten auf dem Festival siehe Allgemeine Teilnehmerrichtlinien, Punkt 11 oder Anfragen bitte an: communications@berlinale.de

Technical Equipment

Telephone/Fax

Telephones and fax machines can be ordered directly with the stand confirmation.

Telephone with equipment € 160.00

Fax with equipment € 260.00

Video/DVD Recorders

Monitors and video/DVD recorders may be rented for the stands. A monitor, video/DVD recorder and headphones are available for the duration of the festival for a rental fee of € 1,000.00. Video/DVD recorders at the stands may only be used with headphones.

Please address your order directly to the EFM and do not forget to state norm and system required.

Computer

We offer rental computers and internet access. All services include full setup and support through our friendly and qualified IT staff during the EFM. The services will be installed on the first day of the EFM and removed on the last day. You will find all details on the order form.

Further services can be provided by agreement. Please contact tech-efm@berlinale.de with any question you might have.

Every order or cancellation received after January 06, 2006 is subject to a 10 % service fee.

The liability of the Festival is chiefly limited to burglary, and in cases where the participant can prove to have taken all reasonable precautions to safeguard the items.

Screenings at the European Film Market

Films (35 and 16 mm)	
in a cinema per hour	€ 190.00
in a studio per hour	€ 160.00

Video cassettes/DVDs	
per hour commenced	€ 120.00

All prices plus VAT, currently 7 %

Advertising Opportunities

For advertising at the Martin-Gropius-Bau, in the EFM catalogue and in the EFM cinemas, please see Regulations for Participation, paragraph 10 or contact Nick Roddick at: efmcatalogue@dsl.pipex.com

For advertising at the Festival please see Regulations for Participation, paragraph 11 or contact: communications@berlinale.de